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BEHANDELADVIEZEN EN BESLUITEN
In vergadering Commissie Grondgebied - dinsdag 22 januari 2019 20:00
   Besluit Na een korte schorsing van de vergadering wordt besloten eerst de rondvraag te houden

en daarna nog punt 6 te behandelen in aanwezigheid van wethouder Zandvliet. 
De heer Van Vliet zegt dat ieder kennis genomen heeft van de aanloopproblemen bij
Qbuzz. Hij wil graag weten of de Alblasserdamse gemeenteraad hierin een rol kan
spelen. Wethouder Kraijo antwoordt dat de problemen die er bij de opstart
waren inmiddels minder worden. Qbuzz zal aanwezig zijn bij het derde dorpsgesprek in
het kader van GVVP. Als er nu weer signalen zijn, dan moeten die richting de provincie,
want die is bevoegd gezag in deze. Andere fracties laten weten dat dit ook via de
provinciale fractie aangekaart kan worden. 
De heer Yilmaz zegt klachten vernomen te hebben over de verlichting langs het fietspad
Oost-Kinderdijk. De heer Schnitker (afdelingshoofd Buitenruimte) vertelt dat de
verlichtingspalen verdraaid worden waardoor het licht richting de rivier straalt. Er wordt
getracht de palen steviger te bevestigen. Om te achterhalen wie de problemen
veroorzaakt is ook aan bewoners ter plekke gevraagd om mee te kijken. 
De heer Sterrenburg zegt dat op de Vinkenpolderweg al langere tijd een lichtmast kapot
is. De heer Schnitker antwoordt dat ook dit bekend is. Hij heeft begrepen dat er
leverproblemen zijn met masten. 

Hierna wordt geinventariseerd hoe de vergaderlocatie bevalt. De signalen uit de
commissie worden meegenomen richting presidium en griffie.


